
PROTOKÓŁ NR 10/08

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 9 grudnia 2008 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, zakończyło – o 15:40. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Gzik Adam – Wiceprezes MKS „Olimpia”,

2. Janusz Kwak,

3. Mirosław Górecki.

Porządek obrad:

1. Omówienie i zapoznanie się z pismem Klubu Sportowego Funakoshi Shotokan Kowary w/s 

udostępnienia pomieszczenia przy ulicy Karkonoskiej 14, na potrzeby siedziby klubu.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały dot. programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

na rok 2009.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  dot.  ustalenia  opłaty  miejscowej  (stawek,  sposobu 

dokonywania opłat i podmiotów, których ma ona dotyczyć).

Biorący udział w posiedzeniu Komisji przedstawiciele MKS „Olimpia” Kowary wyrazili oburzenie po 

zapoznaniu się z pismem utworzonego w ostatnim okresie Klubu sportowego Funakoshi Shotokan Karate.

Pan Gzik poinformował Radnych, że oba pomieszczenia przy ulicy Karkonoskiej 14 są obecnie użytkowane 

przez MKS „Olimpia” Kowary. Pan Gzik powiedział, że Klub złożył także odpowiedni wniosek o wynajem tych 

pomieszczeń na okres 10 lat i obecnie oczekuje na odpowiedź p. dyrektor ZEZK. W związku z powstaniem 

nowego Klubu Karate, przedstawiciele Olimpii poinformowali, że nie wpływa to na funkcjonowanie w ramach 

MKS Olimpia Kowary, Sekcji Karate.

Wspólnie  ustalono także,  iż  w miarę  możliwości,  spotkanie  z  zarządem klubu zostanie  zorganizowane w 

grudniu 2008 (pismo nr 4177/08 z dn. 04.12.08 jako załącznik do protokołu).

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  dotyczącej  Rocznego  Programu  Współpracy  z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2009 (jednogłośnie).

Następnie Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały dot. ustalenia miejscowości, w której 

pobierana  jest  opłata  miejscowa,  wysokości  stawek  opłaty  miejscowej,  terminów  jej  płatności  oraz 

zarządzenia poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso.

Komisja  uznała,  że  niezbędne  jest  zapoznanie  się  z  inf.  n/t  miejsc  noclegowych,  ilości  podmiotów 
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prowadzących (świadczących) usługi hotelarskie.

Ponieważ pojawiły się zapytania ze strony właścicieli w/w obiektów, za niezbędne uznano przeprowadzenie 

dyskusji społecznej. Komisja jednogłośnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały negatywnie. 

Wnioski Komisji:

1. Dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty miejscowej. Komisja wnioskuje o przeprowadzenie 

konsultacji społecznych i przedstawienie dokładnej prognozy wpływów wynikających z ustalenia tzw. 

„opłaty klimatycznej” w podanej wysokości. 

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą
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